

# 高尔夫球车电池-高尔夫球车蓄电池品牌报价

产品名称	高尔夫球车电池-高尔夫球车蓄电池品牌报价
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	680.00/只
规格参数	品牌:骆驼,风帆,邱健Trojan,圣阳,理士,天能 型号:3-EV-190
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

## 产品详情

### 高尔夫球车电瓶

高尔夫球车电瓶是广州贝朗斯公司主要批发产品，面向全国各地高尔夫球场电瓶车辆提供蓄电池动力能源，高尔夫球车蓄电池深循环次数500次以上，正常使用寿命2-3年不等，以蓄电池作为核心，牵引高尔夫车驱动，我国有很多高端的酒店、厂区、旅游景点都需求高尔夫电瓶车，对蓄电池的需求量比较大，正确的使用可以延续它的寿命，也可降低维护的频率。在驾驶高尔夫球车过程中，应该避免急加速起步，高压回路的电流会很大，经常性急加速起步会影响电机控制器和动力电池的寿命，同时缩短续驶里程，应尽量避免突然制动停车，因为突然制动不仅会加速制动衬片的磨碎，而且紧急制动引起的电流回馈对电机控制器有影响，影响续驶里程及电机控制器寿命；在道路和交通条件许可的情况下，车辆应保持稳定的行驶速度，车辆起步，加速到一定速度后可适当将油门踏板放松一些，维持当前车速行驶即可。高尔夫球车电池<http://www.ccsobattery.com/product.asp?id=211&lb=211>

### 电动高尔夫球车蓄电池

电动高尔夫球车电瓶采用管式的极板研究生产，配套在高尔夫车上使用，推动了高尔夫球车的发展，高尔夫系列车型不仅仅服务于高尔夫球场，更以不同的面貌进入到旅游度假、休闲舒适的生活环境之中；从研发到制造依托雄厚的设计平台，不断尝试新型材料的运用，以减轻整车重量、降低运输成本。为您所想，适您所需。秉承模块化、轻量化、标准化的设计理念，使益高的产品更加趋于国际汽车贸易水准。多功能车的诞生凝聚了益高15年来走过的路程，整车承载式全塑车身结构体现了益高人深厚的技术实力。该款产品从技术角度解决了产品个性化与通用性的矛盾。同时，整车简约时尚，绿色环保，装配简便。并且可定制改装与自行改装，轻松变身为两座、四座、六座（四加二）乘用车、货车、巡逻车等

车型。与传统的高尔夫球车不同的是，多功能车能实现整体全部拆装，客户组装快捷简便，在不增加客户组装费用的情况下，极大的降低了运输成本。多功能车乘坐舒适，操作轻便，时速高达40km/h，满电量续驶里程高达90km。可广泛应用于高尔夫球场、旅游景区、主题公园、机场、车站、大型厂矿以及社区街道等多种场所，是一种既方便实用、又绿色环保的代步工具。

高尔夫球车电池采用 6v、8v的单体串联组合，其中6v的容量220ah、210ah、190ah、180ah不等，很多电瓶生产厂家标注的是20小时放电率，其实国标是5 小时率作为放电，比如：长青6v245，3-ev-245,标的是20hr,245ah容量，在右下方会注明5hr,190ah，这种标注比较容易混乱客户日后选择品牌方向，认为必须要达到245ah容量，但是，国内大部分高尔夫球车电池生产企业，还是以5小时放电注释；在生产方面，可分为管式极板和涂膏 式两款，早期以涂膏走市场比较多，随着管式电池应用多元化，用户感受到管式电瓶的耐放性及充电循环能力比涂膏要强，逐步市场取代以管式电池为主，在安装的时候需要注意，避免短路产生高温，串联时，正负极性要分清。后续使用时，要经常检查蒸馏水是否足够，每月均衡充电一次，这样才可延续高尔夫球车蓄电池使用寿命。高尔夫球车上面的蓄电池使用的时候一定要注意，否则将会影响它的使用寿命，因此一定要做好下面的一些维护保养措施：1、蓄电池长期不使用的时候，它会渐渐的自行释放电能，一直到它报废为止。所以，每隔一定时间就需要开启一次高尔夫球车，给蓄电池补充电能。2、假如高尔夫球车上面的电流表指针指示电量不充足的时候，需要及时对其补充电能。高尔夫球车蓄电池的储藏电量能够在仪表盘上体现出来。有的时候在 行驶过程中发现电量不充足了，发动机又熄火发动不了，可以采取的临时措施是向另外的车辆寻求支援，使用它们车辆上的蓄电池来发动球车。3、蓄电池电解液的密度应当根据不一样的地区、不一样的季节，根据标准进行对应的调整与配置。4、在配置电解液的时候，应该要补充蒸馏水或者专门使用的补充液，千万不能够使用饮用纯净水来取代。这主要是因为纯净水里面包含了很多的微量元素，对蓄电池会产生不好的影响。5、日常行驶高尔夫球车的时候应该要常常检查蓄电池盖上的小孔有没有通气，假如蓄电池盖小孔被堵塞，形成的氢气与氧气排放不出去，电解液膨胀的时候就会将蓄电池外壳撑破，缩减蓄电池的使用期限。高尔夫球车蓄电池在充电的时候一定要使用专门的充电器，不能过度充电也不能够过度放电，以免损坏蓄电池，影响它的使用寿命。

高尔夫球车电池多少钱golf car battery is the main wholesale products of guangzhou pui lens company, throughout the country for the golf vehicle battery provides battery power, golf car battery deep circulation of more than 500 times the number, the normal service life of 2-3 years, to the battery as the core, drive the traction golf car, there are many high-end hotels, tourist attractions, the demand the golf car battery, the battery demand is relatively large, the correct use of the continuation of its life, but also reduce the maintenance frequency. in the process of driving a golf cart, should avoid sudden acceleration starting current of high voltage circuit will be very impatient, often starting and acceleration will affect the motor controller and battery life, and shorten the mileage, should try to avoid sudden braking, because of a sudden brake will not only accelerate the grinding of the brake linings, and emergency braking caused by current the feedback has an effect on the motor controller, affect the life mileage and motor controller; on the road and traffic conditions permit, should maintain the stability of the vehicle speed, vehicle starting, speed to a certain speed may be appropriate to relax the accelerator pedal, can maintain the current speed.electric golf car battery using production of tubular plate, supporting the use of the golf car, promote the development of golf cart, golf series models not only serve the golf course, more to face into a tourist resort, leisure and comfortable living environment; from research to manufacturing based on the abundant design platform, continue to try the use of new materials, in order to reduce vehicle weight, reduce transportation costs. for what you want, what you need. the design concept of modular, lightweight, high standard, make products more international automobile trade standard. the birth of multifunctional car embodies the high 15 five years away, the whole bearing type plastic body structure reflects the benefits of high deep technical strength. the product from a technical point of view to solve the contradiction between product personalization and versatility. at the same time, the vehicle simple fashion, green environmental protection, simple assembly. and can be customized modification and self modification, easily transformed into two, four, and the six (plus two and four) passenger cars, trucks, patrol cars and other models. different from the traditional golf cart, the multifunctional vehicle can

realize the whole disassembly and assembly, and the assembly of the customer is quick and convenient, and the transportation cost is greatly reduced without increasing the cost of assembling the customers. multi function car ride comfort, easy operation, the maximum speed of up to 40km/h, full power driving range up to 90km. can be widely used in golf courses, tourist attractions, theme parks, airports, railway stations, large factories and community streets and other places, is a convenient and practical green transport. .golf car battery with single series combination 6v, 8v, 6v, 210ah 190ah, 220ah capacity, ranging from 180ah, many battery manufacturers to mark the 20 hour discharge rate, it is 5 hours as the discharge rate of gb, such as: changqing 6v245, 3-ev-245, is the subject of 20hr, 245ah capacity, on the right below will indicate 5hr, 190ah, the choice of annotation brand direction easier to customer confusion after that must reach 245ah capacity, but most of the domestic golf car battery production enterprises, or in the 5 hour discharge note; in the aspect of production, can be divided into tubular plate and paste type two, early to paste take the market more, with tube type battery application diversification, users feel the tube type battery charging cycle and put resistant ability than the paste is stronger, the market gradually replaced by tube type battery, in the installation of the need to pay attention to avoid short circuit to generate high temperature, series, positive and negative polarity to distinguish. subsequent use, to check whether the distilled water is enough, a balanced charge once a month, so as to extend the service life of golf cart batteries.golf cart above the battery must pay attention to use, otherwise it will affect its service life, so be sure to do some of the following maintenance measures:1, when the battery is not used for a long time, it will gradually release its own power until it is scrapped. therefore, it is necessary to open a golf cart at a certain time to replenish the battery.2, if the golf cart above the current indicator pointer is not sufficient, the need for timely supplementary power. golf cart battery storage capacity can be reflected in the dashboard. sometimes in the process of driving that power is not enough, the engine flameout can't start, can take temporary measures is seeking support to other vehicles, the use of their vehicle's battery to start the car.3, the battery electrolyte density should be based on different areas, different seasons, according to the standard of the corresponding adjustment and configuration.4, in the configuration of the electrolyte, it should be added distilled water or the use of a special supplement, 10 million can not be used to replace purified drinking water. this is mainly because the water contains a lot of trace elements, the battery will have a bad effect.5, the daily driving a golf cart should always check the small hole on the cover of the battery has no ventilation, if the battery cover hole is blocked, the hydrogen and oxygen emission formation does not go out, when the expansion of the electrolyte battery shell burst, reduce the battery using period.golf cart battery when charging must use a special charger

关键词：高尔夫球车电瓶价格 高尔夫球车蓄电池 6v蓄电池价格 8v蓄电池价格表